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Public notice of surrender of Thari-ea-Ts’epe (Pty) Ltd Licence

The public is advised that Thari-Ea-Ts’epe (Pty) Ltd, a previously licensed Insurance 
Broker, has surrendered its license to the Central Bank of Lesotho as Commissioner of 
Financial Institutions as of  21st October 2022. 

This means that the company has closed down its business in the country. Therefore, 
the broker’s clients are urged to work directly with their respective insurance companies 
or engage other brokers, where necessary, on the way forward.

For further information, please contact: 22232256/22232039

Tsebiso ho Sechaba ka ho emisa ts’ebetsong hoa khoebo e bitsoang 
Thari-ea-Ts’epe (Pty) Ltd 

Sechaba se tsebisoa hore khebo e bitsoang Thari-ea-Ts’epe (Pty) Ltd e neng e filoe 
tumello ea ho rekisa inshorense (insurance broker) ke Banka e Kholo ea Lesotho, 
e emisitse tšebetso ho tloha ka la mashome a mabeli a motso o mong, Mphalane 
selemong sena (21st October 2022). 

Maemong ana, sechaba se hlokomelisoa hore seka sebetsa ka kotloloho le li 
inshorense tsa sona tse fapaneng, kapa sa sebelisa likhoebo tse ling tse rekisang 
inshorense tse molaong moo ho hlokahalang.

Bakeng sa lipotso le litlhakisetso, letsetsa: 22232256 kapa 22232039


